

Title (en)
FRAMEWORK, ESPECIALLY FOR FURNITURE AND OTHER FITTINGS.

Title (de)
RAHMEN, INSbesondere FÜR MÖBEL UND ANDERE FORMTEILE.

Title (fr)
STRUCTURE DESTINEE NOTAMMENT A DES MEUBLES AINSI QU'A D'AUTRES ELEMENTS D'AMENAGEMENT.

Publication
EP 0485451 A1 19920520 (EN)

Application
EP 90911818 A 19900731

Priority
SE 8902620 A 19890731

Abstract (en)
[origin: WO9101669A1] Framework, especially for furniture and other fittings and specifically for beds, but also for e.g. car seats. The framework comprises a frame (1) having a plurality of interconnected frame members (2), said frame preferably being adapted to accommodate a filling in the space defined by the frame members (2), and a cover (3) extending over the frame and the filling. The frame members (2) are formed with a longitudinal, undercut groove (4) in which a strip (5) is insertable. The strip (5) is adapted to secure an edge portion of the cover (3). After positioning the strip (5) in the groove (4), the cover (3) is secured to the groove by inclination of the strip (5) in the groove as the cover is being pulled. The frame members are provided with punched fastening tabs (9) for fixing the filling.

Abstract (fr)
Structure destinée notamment à des meubles ainsi qu'à d'autres éléments d'aménagement et spécifiquement à des lits, mais également, par exemple, à des sièges de voiture. Ladite structure comprend un cadre (1) doté d'une pluralité d'éléments de cadres (2) interconnectés, ledit cadre étant de préférence adapté pour recevoir une matière de garnissage dans l'espace défini par les éléments du cadre (2), ainsi qu'une couverture (3) s'étendant sur ledit cadre et ladite matière de garnissage. Les éléments du cadre (2) présentent une gorge évidée (4) dans laquelle on peut insérer une bande (5). Ladite bande (5) est adaptée pour fixer une partie de bordure de ladite couverture (3). Après positionnement de ladite bande (5) dans ladite gorge (4), ladite couverture (3) est fixée à ladite gorge par inclinaison de ladite bande (5) dans cette dernière à mesure que l'on tire ladite couverture. Les éléments du cadre comportent des pattes de fixation (9) perforées permettant de fixer le garnissage.

IPC 1-7
A47C 23/00; A47C 31/02

IPC 8 full level
A47C 19/00 (2006.01); **A47C 23/26** (2006.01); **A47C 31/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 19/021 (2013.01); **A47C 23/26** (2013.01); **A47C 31/023** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9101669A1

Cited by
US11172765B1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9101669 A1 19910221; AU 6063890 A 19910311; EP 0485451 A1 19920520; ES 2047459 A6 19940216; FI 920382 A0 19920128;
SE 466186 B 19920113; SE 8902620 D0 19890731; SE 8902620 L 19910201

DOCDB simple family (application)
SE 9000507 W 19900731; AU 6063890 A 19900731; EP 90911818 A 19900731; ES 9150012 A 19900731; FI 920382 A 19920128;
SE 8902620 A 19890731